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Szeless Andtás elrrök údvözölte a jelenlévőket, köszöntötte a bizottsági tagokat. Megállapította,
hogy a bizottsági tagok közül 5 tag ielen van, így az ülés hatátozatképes. Soós István, Szabó
Gábor és Tóth Zoltán tagok tgazoltan vannak távol. I(öő Lász|ő ieIezte, hogy késóbb érkezk az

ülésre.

J egyz óköny,r,,vezetónek Y trágné F etenczi E üt iegy zőt kérte fel.

Szeless András elnök Gőbölösné Pénzes Mária tagot javasolta a 1egyzőkönyv hitelesítésére.

A bizottsági ülésen jelenlévő 5 tag, 5 igen szavazattal, e|Ienszavazat és taítózkodás nélkül a
következőképpen harározott:

ftl|aílvz^
l / 2016. íIII.08.) számú határozata

j egy iőkö ry u bi n k s ítő k s ry n é ljl é ről

Kitoi Köryég Ónkormáryl7ata Oktatási-, Kwlturális- és Sport Bi3ottsága a bi3ottsági ülés jegy3őköryuének

bitelesitésére Gőbölösné Pénrys Máia biiottsági tagot uálas{fa.



A bizottság elnöke szavazásra bocsátotta

A bizottsági ülésen jelenlévő 5 tag, 5

következőképpen hatátozott:

a meghívóban szerep|ő napirendi l

igen szavazattal, ellenszavazat és

pontok elfogadását.

; taftőzkodás nélkül

napi re n di,Po n to k e llbgadásá ró /

Ki/o.; Kl;ryág ónkolznárylata OkídráJi-, kt/rurális- ér Spot Biryttsága a biryttsági ii/ás naPircndját ai
a /á b b ia kb a tt h atáro 1;a n eg:

I. Maiálisi tendezvények szervezésének rnegtátgyalása
E,lőadó: Sryless András elnök

1. Majálisi rendezvények szervezésének megtátgyalása

Szeless András elrrök elmondta, hogy a maiálisi programokkal kapcsolatosan l(atácsony Andtás

már komoly előkészületeket tett. Felkétte l{arácsony András tagot, hogy ismertesse a naPirendet.

I{arácsony Andtás tag elmondta, hogy először is három dátumot szefetne felsorolni. 201,6- rnáius

1,. napjáakeólne megrendezésre a gumis kerekú fogarhajtő batátt találkoző. Mivel ismét a május

t. 
"ipi4at 

megelőző nzpon (szombaton) lesznek a ballagások, ezért úgy gondolták, hogy május 7.

nuplin szomlaton lennének a rnajáltsi mulatságok. A Borverserty 2016. máius 1,4- nrrpján 
]<el|tne

m"gr.nd"zésre. A máius 7 _ei programok egy részének ismertetése végett átadná a szőt Szabó Eva

Anikónak.

Szabó Éva Anikó elmondta, hogy nagy megtiszteltetés számára, hogy az Y. I{áIozi Motoros

taÁkozőtkezdhette eI szervezni I(arácsony András és Bálinget István segítségével. A tendezvénY

egyfe nagyobb népszetűségnek örvend. A május 7-ei idópontot taÁItak ki, amit flem zavar Sem a

ballagás, sem^z Anyák Napia.
Felvette ismételten a kapcsolatot a HONDA Mototcenterel, akik már 5 éve folyamatosan

tamogagák a rendezvényt a ielenlétúkkel. Hoznak magukkal kiállított motorokat, illetve moto{

szimulátort. A RUTIN 98' Autóiskola szintén megtisztel bennünket a ielenlétével. KRESZ
vefsenyt bonyolítanak Ie, hozzák a leguiabb mozgóképes tesztsott, ami 2016. évtŐI Űjítás a

KRESZ vizsgán. Ezt bá/r<t klpróbálbatia-
Mototos szépség.rets eflyt az idén is szefetnének szetvezni, a tava\ythoz hasonLÓan, bár a

kategóriák tekintetéb en még egyez tetés t folytatn ak. F,gy sz erűsíteni s z eretnének.

Moáros ügyességi vefsenyt is szeretnének ismételten lebonyolítani, itt két kategória lenne a

ki.-oto.orá'k uk, ill.t." nagymotorosoknak, ami szednte tavaly is népszerű volt. Tárgyalást

folytat motoros ruházat-, Úewe kellékfotgalmazőval, de még váIaszt nem kapott tőlúk. A
moto1os rendőröket az tdén is kérték, illetve Pál Viktóriát szetetnék ismételten felkérni egy

előadás rnegtariasára. Ebédre gulyást gondoltak, a főzéshez egy katonai sátrat szeretnének kérni.

Nagyon soÉ segítőjük van, fratalok keresték meg, hogy miben tudnának segíteni-

150 - 160 motortól beszélhetnek az idén. Több helyról keresték, hogy iöhetnek-e, és nem

szeretnének visszautasítani senkit, de ennek a koordinációia nem kis feladat-

2 / 2016. (III. 08.) szárnú hatátozata
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Mindenhez van embere, akinek van feladata, áe ezt 1- 2 embernél összPontosítani kell. A
motoíos felvonulás kihagyhatatlan, a motofos áldással együtt, ami felemelő.

A Fe!ér Megyei Rendór-fókapttányság Bűnmegelózési OsztáIyával is jó kapcsolatban van, akik

szereinénekJ""oi a rendezvénvre és hoznak magukkal egy kis 
^ny^1ot, 

reprezentációs dolgokat a

gyerekeknek. A Street Show lebonyolításáraugyanűgy atava\yi csapatot szeretnék felkérni. IJgYan

árért n átétt, mint tavaly, csak egy kicsit ,,dunantanl' fognak, ió értelemben. Pirotechnikai show

elemeket szeíetnének beletenni műsorukba.

Últerrt ta|áIták ki, hogy hangvetsenyt kellene tendezni pefsze motorokkal természetesen. Ez azt

jeíentené, hogy megnéznékÁelyrk a ieghangosabb motot, amit decibell mérővel fognak mérni.

Á -otoro, {alálkoző zátásaként koncettet szeretnének. Az E.V.M. nevű zenekanő| lenne szó,

akik rockos abb zenétiátszanak, a Bikinitól az E ddttg, a 80-as, 90-es évek zenéitiátsszák-

A menetrendet úgy gondolták, hogy a versenyek lebonyolítása után - közben folyna az ebéd -
etedményhirdetés, felvonulás, street show, maid a koncert,

A polgátórséggel egyeztettek és az idén is segítenek mindenben, a rendezvényt, a felvonulást

biztosítiák.
Mivel 9z azY. iubileumi találkoző,úgy gondolta, hogy a HONDA Mototcentett, illetve a RUTIN
98'Autóiskolát, mint tamogatőt meg kellene aiándékozri 

"gy 
emiékplakettel. Nem tud|a, hogY

ebben kaphat-e ámogatást, de a két cégmár kezdetek Őta résztvesz a rendezvényen.

A mototás találkozőval kapcsolatosaft az alábbi költségek merülnének fel:

Ebéd (guly.í shoz alapanvagok, tányérok és minden, ami ezzeI összefiiggésben van): 100.000,- Ft

E.V.M. koncett (maximum} ő:a) 100,000,- Ft
Nyereményekre (díjazás) i3,500,- Ft

Street show 60,000,- Ft
ör.z.r"n, 275.000,- Ft

A tendezvénnyel kapcs olato san felmerüló kérdés ekte s zíves en v áIas zol.

Gőbölösné Pénzes Mária tag megkétdezte, hogy a motorosoknak ugyan Úgy nevezniÜk kell, mint

tavalry?

Szabó Éva Anikó elmondta, hogy a motorosoknak nevezniük kell, és motoronként kapnak 
"gy-

egy karszalagot, így könnyebb lesz az ebédeltetést is lebonyoütani. A szalagot akár emlékbe is el

lehet tenni.

Szeless András elrrök elmondta, hogy már a motofosokat sokszof nem is keli hívni, hanem

maguktól jönnek a ta|ákozőra. Ennek a rendezvértynek már hagyomártyava.r:._

Szabó Éva Anikó elmondta, hogy a rendezvényt továbbra sem szeíetírék hirdetni, meft az már

ko o tdinálh atatlan lenne. ÁIt^Láb un meghívó t s z oktak kiilde ni.

Góbölösné Pénzes Mária tag megkérdezte, hogy tava\y hány motoros volt és idén mennYi

várhatő?

Szabó Éva Anikó elmondta, hogy tavaly körúlbetül 120 mototos volt rcgsztáIva, de nagyon

sokan nem is tegsztíáIt^k Idén 150 - 170 között szárnol, de ez csak a motoí.

Gőbölösné Pénzes Mária tag megkérdezte, hogy motoí vagy motofos szépségverseny lesz?

t
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Szabó Éva Anikó elmondta, hogy motor szépségverseny lesz.

Szeless András elnök elmondta, hogy itt a motof a íőszereplő.

Góbölösné Pénzes Mária tag elmondta, hogy úgy átja akáLoziak kötében népszerű ez a Ptogíam.

Szabó Éva Anikó elmondta, hogy fiatalok keresték meg azzaL, hogy raktak össze mototokat és

szeíetnének helyet kapni arta, hogy be tudiák mutatni mit szeteltek, taktak össze- Ilyen

kezdeményezések is vannak, de ez még egyeztetés alatt ál1. A regisztáciő alkaknával minden

mototossal alátatnak egy nyilatko zatot, hogy mindenki saját magáért felel. A rcgtsztáciőétt Pénzt
nem kérnek. A tervek nagy része már kialakult, és ehhez kérne támogatást. A tendezvény 9

őtakor, a koncert 16: 30 órakot kezdódne.

Gőbölösné Pénzes Máda tag megkérdezte, hogy erte a rendezvényre mennyi Pénz lett tetvezve 
^

költségvetésben?

\ü7eisengruber lmre polgátmester elmondta, hogy erre a rendezvényrc I<tfejezetten semmi pénzt

nem terveztek, de lát lehetőségetaíta,hogy ez az egész napos pfogfam, finansztozásra kerüljÖn.

Ez a rendezvény.nagyon sok embert megmozgaq és remélhetőleg problémamentesen lezajltk

I{öszöni Szabő Évának és társainak, hogy ezt 
^ 

píogIamot megszervezk. A rendőrkapitány Úr

részére a mai nap ío\yamán elment a levél, melyben megfogalmazták kéréseiket.

Szabó Éva Anikó elmondta, hogy minden esetben a legolcsóbb megoldást kereste.

§7eisengtuber Imre polgármester elmondta, hogy egyetéft azza\, hogy nem szednek rcglsztráciős

díiat, hiszen a beszedett pénzzel el kell számolrri, amit csak hivatalos módon lehet.

Gőbölósné Pénzes Mária tag elmondta, hogy aki támogatni szefetné a rendezvényt, az megteheti

hivatalo san is, megfelel ő biz onylat ellenéb en.

Szabó Éva Anikó elmondta, hogy a tavalyí év fo\yamánkét íeLajánJiás is történt. FerdinándJános a

legügyesebb motofos tészére kupát alánlott fel. A kisbainoki kupát is felajánlásként kapák, de a

feIalán\ő nem szefetné felfedni magát.

§7eisengr:uber Imre polgármester megkérdezte, hogy az őnkorrnárryzald sátoron kívül, kellene még

egy sátor?

I{arácsony András tag elmondta, hogy azétt lenne szükség még egy sátorra, meít 2 három üsttel

nagyon nagy helyet foglalnak el a rendezvénysátorban, valamint a talalás szempontiábÓl is

előnyösebb lenne.

Szabó Éva Anikó elmondta, hogy az

támogatőkat megajándékozni. Eddtg
megköszönték a munkájukat.

emlékplakettet nagyon szeretné elkészítetni és azzaI a

is minden évben kaptak egy emléklapot, amiben

Szeless András elnök megkérdezte, hogy mi lesz a menü?

Szabó Éva Anikó elmondta, hogy gulyásra gondolta, mivel az a legL<ladósabb. Tőth Zoltán a

gulyás elkészítését elv állalta.
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I{atácsony András tag elmondta, hogy szeretné ismertetni a nap további Progtamjatt- Az utóbbi

időben nem volt valami sikeres a kispályás foci, de úgy gondolia, hogy idén elő kellene szedni a

csapatokat, mivel Halász Müáty haIáának 10. évfordu|ója |esz. Ennek kapcsán szeíetflé, ha egy

"jékkrp" ielleggel iátszanának egymás ellen a csapatok. Egyeztetett Simon Gyulával, aki akkori

tátsa volt Halász Mihálynak, segítséget szefetne ny,ujtani mindenben, amibe tud. Délutánra e\Y

gáIamérkőzést kellene összehozni Halász Mihály tiszteletére. h kálrozi ifjúsági csapat 1átszhatna

Íf,alász Mihály tarlltványaival, mivel azo1l a héwégén nincsen meccsük. Ezzel kapcsolatosan

szeretné felvennr a kapciolatot I{öő Lászlőva| a l{áIozt Sportegyesület Elnökével. F,hhez nem sok

minden kellene anyaglak terén, inkább csak össze kellene a focistákat hívni, am]hez

mindenképpen az ő segítsége, koordinálása kell.

Ez a rendezvény a többi progamrnal párhazamosan lenne.

Továbbá szeretné meghívni a tűzo\tőkat, hiszen a gyerekek mindrg örülnek nekik. Szeretne

kézműves fog|akozást is, mellyel kapcsolatosan beszélt a Soponya - KáIoz Szociális és

GyermekjóléJ Intézmény vezetőiével. Emellett szeretne arcfestést vagy hennás festést, ehhez

,zlrrtén .suk u. 
^nyagot 

kellene biztosítani. Palacsintasütéste is kapott Ígéretet, ana min]tg nagY

igény van. A luFr hajtogatáshoz is csak az alapanyagot és pumpát kellene biztosítani.

Szeretné idén is megtendezni a főzővetsenyt, ahol minimális űiazást találnának k:,. Zsűriznt

szefetné felkétni a taia\yi személyeket. Beszélt az íjászo|<kal is, akik csekély ki támogatás (10.000,-

Ft) feiében |önnének.

l6:40 órakor Kőő Iásiló biiottsági tag negerkeictt aiülésre. A biiottság létsiáma 6 főre emelkedett-

I(arácsony András tag elmondta, hogy az utóbbi időben nem volt va|ami sikeres a kispályás foci,

de úgy gondolia, ho§y idén elő kellene szedni a csapatokat, mivel Halász Mihály haLáIának 1,0.

é..f"áÚ!u lesz. Ennek kapcsán szeretné, ha délelőtt egy emlékkupa ielleggel iátszanának egymás

ellen a csapatok. DéIutánra peüg egy gáLamérkőzést kellene szervezniHalász Mihály tiszteletére.

AkáIozi ifjúsági csapat játszí,ntna Halász Mihály tatúwányaíval, mivel azofl a hétvégén nincsen

meccsük.

I{őő LászIő tag elmondta, hogy a káIozí ifjúság csapat nem iátszik, de a többi csapatiátszk, Így

nekik nem tudnak másik csapatot szerezni. Esetleg egymás között egy kispályás bajnokságot

lehetne szervezni.

Szigeti Fetenc tag elmondta, hogy legiobban az öregfrúk csa;patában iátsző |átékosok ismették,

hiszen iátékosársak voltak. Javasohja, hogy a káIozii§úsági csapat |átsszon az őrcgtlűk csapatÁval.

I(atácsony András tag elmondta, hogy az öregfiúk csapat^ Cecén iátszk azofl a hétvégén, de Úgy

gondolia, h,ogy ez méló évforduló arra, hogy megad|ák a mődját a megemlékezésnek, egy

Éoszorűzássai egybekötve. Délelőtt lenne egy torna azo\,kdr a csapatokkal, akik többszöt iáttak ide

kispályás foclra az elműt években. Délután pedig egy kisebb gáIamérkőzés lenne, még nem tudja

kikk.l, mivel nem játtas a fociéletben. Ennek kapcsán meg lehetne hívni Halász Mlhály szúleit,

tanítványait, csapattársait is. Ebben szeretné kérni a focisák segítségét.

Itőő Lászlő tag elmondta, hogy az if]úsági csapat edzőjével beszélrri fog, hogy szervezzenek

legalább két kis csapatot. Az tJ16-os csapztban is van 13 !átékos, Ők is iátszhatnálzk.

LászIó Jánosné tag megkétdezte, hogy nem lenne érdekesebb ,ha a ítatalok 1átszanának az idósek

ellen?
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Szigeri Ferenc tag megkérdezte, hogy Sárszentágota is játszik azo{L^ héWégén? Halász Mihály ott
kezdte a páIy afutasár-.

I{öőLászIő tag elmondta, hogy Sárszentagota is játszik azor| a hétvégén.

Góbölösné Pénzes Mária tag elmondta, hogy l(arácsony András áItaI felvetett gondolat
szimpatikus neki, miszennt azok 1átszanak, akikkel Halász Mihály együtt játszott, illetve azok
akiket tanított, hiszen már ők is 1B - 19 - 20 éves fiatalok.

LászIő Jánosté tag elmondta, hogy ennyi emberből már csak össze lehet egy csapatot verbuválrri,
az mát érdekesebb lenne.

Gőbölösné Pénzes Mária tag elmondta, hogy személyesebb is lenne.

I(arácsony András tag elmondta, hogy szerinte is Halász Mihályhoz kapcsolódó személyek

1átszanak, ne akátki. Ettól mindenképpen beszélrri kell, a méltó megemlékezés érdekében.
2016. máius 7. napján akkor lenne foci, főzővetseny, a gyerekeknek, felnőtteknek kézmúves
foglalko zás, lufi haj toga tás, íjászat és palac sinta.
Az estével kapcsolatosan beszélt Schmidt Fetenccel, a\<t az utóbbi idóben rendezte az éjszakai
tendezvényeket. Megkérdezte tóle, hogy mit szólna egy discóhoz. Meglepetésére azt tnondta,
hogy inkább bálban gondolkodik. I(érte segítségét a Falunapi bálban zenéIő zenész eléthetőségét
illetóen. Elvállalná az egész esti rendezvény szervezését, lebonyolttását, a iegyszedéstól kezdve a

szewezőkbiztosíásán át. O egyezne meg a zenéssze| és csinálná a büfét is.
A nappali árwsításta is ót szeretné felkérni, a tavdry'thoz hasonló módon. Emellett szeretne még
hot-dogost, lángosost, fagylaltost, vattacukrost és légvárast.
Sárszentagotáról megkefeste egy vállalkoző, alá szintén kocsmárosként szeretne kitelepúlni. A
nappali rendezvényen történő árusításnak nem látja akadáIyát, de az éjszakaí ptogramba nincs
beleszólása.

\üíeisengruber Im_re polgármester elmondta, hogy szerinte, ha Schmidt Ferenc felvállalia a büfé
biztosítását normális nappali ellátást biztosít, akkor őt illeti meg mindkét lehetőség.

Szigeti Ferenc tag elmondta, hogy Schmidt Ferenc tavaly Falunapkor nem npitott tökéletes
ellátását.

l6:56 órakor I_ás{ó Jánosné biiottsági tag táuoiott aiülésól. A biiottsági tagok léts3ima 5 Jőre csőkkent. A
b i 7o tíság to aá b b ra i s b a táro iat kép e s.

I(arácsony Andtás tag elmondta, hogy a fogathajtő találkozőt Pálinkás István és Csemánszki
LászIó, a borversenyt pedig aBorbarátok Egyesület szewezi.

További bozzászőIás nem volt. Szeless András elnök, szavazásra bocsátotta l{arácsony Andtás
jav aslatát a Ma j álisi rendezvényekkel kapcsolatosan.

A bizottsági ülésen ielenlévó 5 tag, 5 igen szay^z^ttal, e|fenszavazat és ártózkodás nélkül a
következőképpen hatátozott;
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Káloz Község Önkormányzata Oktatási-. Kultutális- és Sport Bizottságának
3 / 2016. (I1I. 08.) szátnű hatfuozata

a Majá lisi re n de ryé r9l e k m egs ryrue 7é s é rő l

kibi Köryég ónkormárgiata Oktatási-, Kahurális- ás Spott Biiottsága felkéi Karácsoryt András Faluhái
ue7,ctít a Malátisi rendeiuénlek programjainak megsryruerysére ás ai aiyal kaPcsolatos siiikséges inté$edásek

megtátelére.

További hozzászőIás nem volt, abizottság elnöke az űIést 16:56 Őrukotbezátta.

I{.m.fre
Szeless András /

j egyz őköny,v,hitelesítőelnök

Dt. Horváth Csaba
aIjegyző
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Iláloz Község Önkormán}, zarának

Oktatási-. Kulturáüs- és Sport Bizottsága

MEGHÍvÓ

Káloz Köz s ég önkormány z atának Oktatási-, Kulturális- és Sport Bizottsága
20L6. mfucius 8-án !6 őtakot (kedden)

ülést ta* aKáloziSzent Iswán ÁJtalános Iskolában, melyte tisztelettel meghívom.

Napitendi pontok

1. Maiátisi rendezvények szenrezésének negtátgyalása
Előadó: Sleless András elnök

Megjelenéséte feitétlen számítunk.

KáIoz,201ó, március 3.

Tisztelettel:

Szeless Ándrás sk.

Oktatási-, I(ulnrrálrs- és Sport Bizottság
elnöke



Káloz Község Onkormányzata Oktatási-, Kulturális- és Sport Bizottságának
2016. március 8-án megtattott üléséről

Szeless András

IX/eisengruber Imte

HufnágelJózsef

Gőbölösné Pénzes Mána

Soós István

Szabó Gábot

Szigeti Ferenc

Karácsony András

Kőő Lászlő

LászIő Jánosné

Tóth Zoltán

Dr. Horváth Csaba
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